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 Η Περιφερειακή Αρχή, όπως τόνισε ο κ. Ψαθάς, εκφράζει τον έντονο προβληματισμό της
και για σειρά πρακτικών ζητημάτων, που αφορούν τα δύο ΥΗΕ του Πουρναρίου,
επισημαίνοντας, μεταξύ άλλων, ότι ο ρόλος των δύο φραγμάτων στην αντιπλημμυρική
θωράκιση και στην άρδευσή της πεδινής περιοχής Άρτας είναι μεγάλης σημασίας, ρόλος
που καθίσταται αβέβαιος σε περίπτωση εμπλοκής ιδιωτών. 

  

 Ένα άλλο σημείο το οποίο επισημαίνει η Περιφερειακή Αρχή, είναι το γεγονός ότι ακόμη και
σήμερα δεν έχει προχωρήσει η προβλεπόμενη οριοθέτηση - διευθέτηση της κοίτης του
Αράχθου, ενώ δεν έχουν εκτελεστεί από τη ΔΕΗ ούτε τα αναπτυξιακά έργα που είχαν
προβλεφθεί ως ανταποδοτικά οφέλη για την κατασκευή των φραγμάτων, τη στιγμή μάλιστα
που οι περιβαλλοντικοί όροι λήγουν στο τέλος του 2014. 

  

 Η Περιφέρεια, όπως αναφέρεται σε έγγραφο του Περιφερειάρχη προς το ΥΠΕΚΑ, θεωρεί
ότι ο χρόνος διαβούλευσης για το συγκεκριμένο θέμα δεν είναι επαρκής και ζητά από το
Υπουργείο να προχωρήσει σε διάλογο με την κοινωνία και τους φορείς της Άρτας και
γενικότερα της Ηπείρου, προκειμένου οι αποφάσεις που θα ληφθούν να είναι βιώσιμες, να
έχουν τη συναίνεση της τοπικής κοινωνίας και να διασφαλίζουν τις θέσεις εργασίας. 
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